
Jaarverslag werkgroep  Verkeersveiligheid Scharmer 

Afgelopen jaar heeft Simone Wubs de werkgroep verlaten, zij was ook contact persoon met 

de gemeente en had al een heel voortraject betreffende verbetering van de hoofdweg in 

Scharmer gedaan. Ondergetekende heeft deze taak van contact persoon met de gemeente 

overgenomen.  

De werkgroep heeft wel onderling contact, maar geen fysieke vergadering of bijeenkomst 

gehouden. Wel hebben de leden of enkele hiervan deelgenomen aan tafelgesprekken met de 

dorpsvereniging.  

Een belangrijke bijeenkomst was wel de twee keren dat de gemeente uitleg van aanpak van 

de Heerenlaan kwam geven in het café de Kei. De gemoederen liepen hierbij soms wat hoog 

op en de belangen van bewoners kwamen dan ook uitgebreid aan bod. Hierover hebben 

jullie ook kunnen lezen in de nieuwsbrieven. 

Een mooie initiatief was natuurlijk ook de gezamenlijke actie van de dorpsverenigingen 

Scharmer en Harkstede om aandacht aan de verkeersveiligheid te geven, o.a. ook een eigen 

ontworpen verkeersbord. 

Het huidige stuk onverharde gedeelte zal vervangen worden door een betonnen pad. 

Wanneer deze werkzaamheden zullen plaatsvinden is mij nog niet helemaal duidelijk. 

Belangrijk voor Scharmer was ook de vernieuwing van het wegdek van de hoofdweg.  

Eerst de  bovenlaag wegfrezen en toen later een nieuwe toplaag. Het wachten is nog op de 

verdere afwerking van de bermen. 

 

 

 

 

 

 

 

Helaas een tragische gebeurtenis hierbij. Verder zal ik hier niet over uitweiden. 

De dorpsvereniging en ook ikzelf hebben regelmatig contact met Linda Veenstra van de 

gemeente over de stand van zaken betreffende de diverse projecten. Ik heb bij Linda ook 

gevraagd om een smiley en in later stadium een flitspaal. Het te hard rijden op de Hoofdweg 

is velen van onze inwoners toch wel een doorn in het oog. 

Jan Visscher 


